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 PROTOKOLL 

 2022-02-23   

 

US-utskottet 

(Utbildningsanordnar-/studentutskottet, inom ramen 

för Rådet för arbetsmiljö och lika villkor) 

 

 
Tid och plats:         23 februari kl 10-12 

 

Närvarande:           Åsa Borin, universitetsdirektör (ordförande) 

                               Lena Hübner, Humanvetenskapliga området 

 Laura Carlson, Humanvetenskapliga området 

                               Lena Lundqvist, Fastighetsavdelningen 

                               Elis Wibacke, Stockholms universitets studentkår  

                               Simon Froster Delbom, Stockholms universitets studentkår 

                               Ingemar Dahlgren, Studentavdelningen 

                               Jerker Dahne, Studentavdelningen 

                               Jessica Saarinen, Studentavdelningen 

                               Kamila Jonsson, Personalavdelningen (punkt 5) 

                                

Frånvarande:          Catarina Rydin, Naturvetenskapliga området 

 

Protokollförare:     Jessica Saarinen, Studentavdelningen 

 

 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Mötet öppnas av Åsa Borin. 

 

§ 2 Val av justerare 

Simon Froster Delbom väljs till justerare. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs. 

 

§ 4 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 5 Information om resultat av medarbetarundersökningen för doktorander 

Föredragande: Kamila Jonsson, Personalavdelningen 

Studentavdelningen 
 

 Besöksadress Telefon:  

  E-post: @ 

  

Stockholms universitet 
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Kamila Jonsson presenterar resultatet av medarbetarundersökningen för 

doktorander. Undersökningen kunde besvaras på svenska och engelska. Den bestod 

av två delar: doktoranders arbetssituation och arbetssituationen under pandemin. 

Lågt deltagande med 55 % svarsfrekvens vilket gör att det inte går att dra slutsatser 

för populationen.  

Informerar vidare om frågorna och svaren. Mer information finns på 

Medarbetarwebben 

 

Jerker Dahne frågar vad man menar med låg svarsfrekvens och i jämförelse med 

vad. Kamilla Jonsson svarar att för att resultatet ska vara representativt behövs 

minst 70% svarsfrekvens. Den förra medarbetarundersökningen för doktorander 

var över 70%. 

 

Simon Froster Delbom undrar över hur man jobbar vidare med frågan om att det 

saknas individuell studieplan för 2,5 % (16 st) av doktoranderna. 

 

Lena Hübner svarar att många institutioner har årliga handledarkollegier där 

individuell studieplan diskuteras. 

 

Åsa Borin informerar om att det görs uppföljningar på alla fakulteter. Det ska 

finnas individuell studieplan för alla doktorander. 

 

Simon Froster Delbom tar upp att pandemin för med sig vissa svårigheter. 

Doktorander har en speciell roll. De tillhör företagshälsovården. Informeras det om 

det och arbetas det med något förebyggande hälsoarbete?  

 

Kamila Jonsson från personalavdelningen informerar om att det hos 

företagshälsovården finns möjlighet till 3 besök utan chefs godkännande.  

Arbetsgivaren har rehabiliteringsansvar och det gäller även förebyggande. 

Personalavdelningen arbetar mycket med rehabilitering för doktorander. Det finns 

kurser till stöd för doktorander. Frågan om att sprida information om stödinsatser 

är ständigt aktuell. Information finns på hemsidan. 

 

 

§ 6 Stockholms universitets studentkår önskar återkoppling kring studentstöd 

och jämställdhet i Universitetskanslersämbetet, UKÄ:s granskning av 

kvalitetssäkringsarbetet vid Stockholms universitet. 

Föredragande: Stockholms universitets studentkår 

 

Åsa Borin informerar om att UKÄ:s granskning är indelad i 6 

bedömningsområden. Varvid punkt 5 student- och doktorandperspektivet och 

https://www.su.se/medarbetare/r%C3%A5d-st%C3%B6d/hr-guiden/arbetsmilj%C3%B6-och-lika-villkor/medarbetar-unders%C3%B6kning/doktorandernas-arbetssituation
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punkt 6 arbetsliv och samverkan fick ej tillfredsställande. Arbetet för att ta fram en 

åtgärdsplan pågår. 

 

Simon Froster Delbom tar upp Särskilt pedagogiskt stöd där en central samordnare 

ger en rekommendation som examinatorn oftast följer. Men det kan finnas 

situationer där studenter får olika besked från olika institutioner eller att lärare 

bedömer olika. 

 

Jerker Dahne kommenterar att det behöver arbetas med likvärdigheten i 

stödinsatserna. En fråga är hur man kan följa upp stödinsatserna med bibehållen 

integritet för de enskilda. Tror på den modell som vi har vilket är densamma som 

andra universitet har.  

Ingemar Dahlgren poängterar vikten av att nå institutionerna med information. 

Samarbete mellan studentavdelningen och institutionerna. 

Simon Froster Delbom påpekar att det inte alltid finns kompetens hos lärare att 

bedöma stödinsatser. 

 

Lena Hübner påpekar att det kan uppstå svårigheter när en del rekommendationer 

gör att det blir svårt att nå examinationsmål.  

 

Ingemar Dahlgren informerar om att samordnarna har en pågående diskussion 

kring att rekommendera sådant som man inte tror går att genomföra. Har i dessa 

fall ha en dialog med institutionerna.  

 

Lena Hübner påpekar vidare att det kan bli problematiskt när en rekommendation 

krockar med sådant man vet kommer att krävas av studenten i framtida arbetsliv.  

 

Ingemar Dahlgren erbjuder att särskilt pedagogiskt stöd kan komma ut på 

studierektorsmöten och informera och diskutera. 

 

Elis Wibacke tar upp att punkten jämställdhet blev godkänd men med en del kritik. 

Poängterar att det behövs systematik i jämställdhetsarbetet. Skulle 

jämställdhetsfrågan kunna vara en del av lika villkor? 

 

US-utskottet tar med sig frågan. 

 

§ 7 Studentavdelningen informerar 

Föredragande: Jerker Dahne och Ingemar Dahlgren 

-Intresseanmälan utveckla nationell webbportal för studenthälsan 

- Studentavdelningen möter studenter på plats igen. 
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Jerker Dahne informerar om att regeringskansliet har bjudit in lärosäten att lämna 

in intresseanmälan för att utveckla en gemensam webbportal för studenthälsan. 

Stockholms universitet har valt att lämna in en intresseanmälan. Inväntar svar. 

 

Studentavdelningen återgår till att även möta studenter på plats från den 21 mars.  

Studenthälsan kommer att fortsätta att ha grupper och workshops digitalt. 

Individuella samtal kommer att erbjudas både via telefon och på plats. 

Studie och språkverkstaden kommer att fortsätta erbjuda studenter som önskar att 

träffas digitalt. 

Mentorerna på Särskilt pedagogiskt stöd ser en efterfrågan på att studenterna vill 

träffas fysiskt. 

 

§ 8 Återgång till campus. Hur ska universitet möta studenter i riskgrupp 

Föredragande: Stockholms universitets studentkår 

 

När restriktionerna släppts och återgång till campus sker finns det fortfarande 

studenter som är i riskgrupp. Finns risk att en del studenter tycker att det är svårt. 

Det är institutionerna som ska hantera det och risken finns att det hanteras olika. 

Stockholms universitets studentkår undrar om man följa upp det på något vis? 

 

Åsa Borin informerar om att diskussion skett i pandemigruppen. 

Riskgruppsstudenter fanns redan innan och även i detta fall måste det hanteras på 

institutionen. Det kan skapa oro hos en del studenter. Studenter som är oroliga kan 

få stöd hos studenthälsan. 

 

Ingemar Dahlgren påpekar att studenthälsan bara fått någon enstaka fråga kring 

det.  

 

Jerker Dahne återkopplar till det tidigare beslutet från kommuner i 

Stockholmsregionen att studenter på lärarutbildning som är gravida efter vecka 20 

inte fått göra VFU. Flera kommuner har i och med att restriktionerna avskaffats 

omprövat sina tidigare beslut.  

  

§ 9 Lekrum för studenter med barn. 

Föredragande: Stockholms universitets studentkår 

 

För ca 2 år sedan fanns förslag på att inrätta lekrum för studenter med barnansvar. 

Stockholms universitets studentkår undrar hur det ligger till med förslaget. 

 

Lena Lundqvist meddelar att det funnits tankar på att skapa ett lekrum i Allhuset. 

Projektet fick inte någon beslutad finansieringsplan. Projektet lades ned. Pågår 

inget just nu. 
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Det ekonomiska läget med ekonomi i balans gör det svårt att genomföra. 

 

 

§ 10 Hur använda tiden för US-utskottet på bästa vis? 

Föredragande: Stockholms universitets studentkår 

 

Stockholms universitets studentkår uppskattar US-utskottet men saknar en röd tråd. 

Önskar en diskussion kring hur US-utskottet kan användas på bästa vis. 

 

Åsa Borin ställer frågan hur man kan göra för att få in frågor även från områdena?  

 

Laura Carlson säger att studenterna vänder sig till studentkårerna med sina frågor.  

Lena Hübner tar upp möjligheten att ta med frågor från BULA till US-utskottet. 

Jerker Dahne påpekar att det skulle vara intressant att få in frågor från de lokala 

RALV-ordförandena via områdesrepresentanterna.  

 

Laura Carlson föreslår att US-utskottet tar upp frågan: Hur stödjer vi studenter som 

kommer från icke-akademisk bakgrund på ett framtida möte. 

 

 § 11 Kommande möten 

-11 maj, 2022, kl. 10-12 – US-utskottet 

- 22 sep, 2022, kl. 09-12 - RALV 

 

 

Vid protokollet: 

Jessica Saarinen 

 

Justeras: 

Åsa Borin Simon Froster Delbom 

Ordförande Justerare 

 


